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内容概要

本书包括10套六级真题&点评，其中优化旧题型2套，新题型8套（每一套试卷的题目&点评独立装订成
册，16开，共10册）、复习资料（32开，1册）、MP3光盘（大盘1张）。
文章题目对照编排，双栏版式，方便学习；命题规律高分技巧，逐一讲解，随学随用；答案定位问题
精解，层层推理，排疑解惑；范文点拨闪光词汇，点评思路，如师在侧；听力词汇逐年归纳，巩固基
础，强化记忆；文章精要言简意赅，归纳主旨，帮助理解；背景介绍真题链接，追根溯源，拓宽思路
。
随书附赠光盘内容为书中六级听力试题的配套录音。
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作者简介

汇聚了新东方长期从事四六级英语教学和研究工作的一线教师、辅导专家和资深编辑。
他们具有丰富的教学经验，准确把握四六级英语命题的指导思想、命题规律和命题趋势，熟知考生在
备考阶段存在的弱点和误区。
所编写的四六级英语辅导用书凝聚了多年教学实践和理论探索之精华，方便考生明确备考方向，高效
复习迎考。
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书籍目录

第一章 写作　一、大纲解读与话题分析　二、写作高分技巧第二章 快速阅读　一、大纲解读与题型
分析　二、快速阅读高分技巧第三章 听力理解　一、大纲完全解读　二、题型分析与高分技巧第四章
仔细阅读理解　一、大纲完全解读　二、题型分析与高分技巧第五章 完形填空　一、大纲解读与题型
分析　二、完形填空高分技巧第六章 翻译　一、大纲解读与题型分析　二、翻译高分技巧附录 六级
听力必背词汇及短语
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章节摘录

　　3. Self-management　　If success depends on effective action, effective action depends on the ability to focus
your attention where itis needed most, when it is needed most. Strong organizational skills, effective productivity
habits, and a strongsense of discipline are needed to keep yourself on track.　　4. Networking　　Networking is
not only for finding jobs or clients. In an economy dominated by ideas and innovation,networking creates the
channel through which ideas flow and in which new ideas are created. A large network,carefully cultivated, ties one
into not just a body of people but a body of relationships, and those relationships aremore than just the sum of their
parts. The interactions those relationships make possible give rise to innovation andcreativity&mdash;&mdash;and
provide the support to nurture new ideas until they can be realized.　　5. Critical Thinking　　We arc exposed
to hundreds, if not thousands, of times more information on a daily basis than ourgreat-grandparents were. Being
able to evaluate that information, sort the potentially valuable from the trivial,analyze its relevance and meaning,
and relate it to other information is crucial&mdash;&mdash;and woefully under-taught. Goodcritical thinking
skills immediately distinguish you from the mass of people these days.　　6. Decision-Making　　The bridge
that leads from analysis to action is effective decision-making&mdash;&mdash;knowing what to do based on
theinformation available. While not being critical can be dangerous, so too can over-analyzing, or waiting for
moreinformation before making a decision. Being able to take in the scene and respond quickly and effectively is
whatseparates the doers from the wannabes.　　7. MathYou dont have to be able to integrate polynomials to be
successful. However, the ability to quicklywork with figures in your head, to make rough but fairly accurate
estimates, and to understand things likecompound interest and basic statistics gives you a big lead on most people.
All of these skills will help you toanalyze data more effectively&mdash;&mdash;-and more
quickly&mdash;&mdash;-and to make better decisions based on it.　　8. Research　　Nobody can be expected
to know everything, or even a tiny fraction of everything. Even within your field,chances are theres far more that
you dont know than you do know. You dont have to know everything&mdash;&mdash;but youshould be able to
quick　　y and painlessly fred out what you need to know. That means learning to use the Interneteffectively,
learning to use a library, learning to read productively, and learning how to leverage your network
ofcontacts&mdash;&mdash;and what kinds of research are going to work best in any given situation.
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编辑推荐

　　其他版本请见：《新东方&middot;6级历年真题考点解密及点评（2006.12-2011.6）》　　《新东
方&middot;六级历年真题考点解密及点评（2005年12月-2010年6月）（2010下）》优势及卖点：　　赠
送四六级网络课堂专项试听卡　　旧题优化贴近实考&mdash;&mdash;胜券在握：按照最新大纲要求和
命题思路，将2005年12月、2006年6月真题进行改造，删掉不再考查的旧题型，增加高度仿真的新题型
模拟题，为考生提供更多新题型练习机会。
　　点拨详解有机结合&mdash;&mdash;一举攻克：&ldquo;答题点拨&rdquo;归纳题目类型，揭示设题
原理，明示题目与原文的对应线索；&ldquo;问题精解&rdquo;详述答题步骤，帮助考生理顺答题思路
，排除干扰选项。
　　试卷点评对照编排&mdash;&mdash;一目了然：解析部分重现试题，并与点评讲解双栏对照编排，
反白突出答题依据，方便考生了解题目分布规律，迅速定位答题线索。
　　赠送资料详解大纲&mdash;&mdash;辅助备考：附赠六级复习资料，深入分析六级大纲要求，以真
题为例讲解命题规律和高分技巧，归纳六级考试听力对话必背词汇及短语，方便实用。
　　文章题目 对照编排 双栏版式 方便学习　　命题规律 高分技巧 逐一讲解 随学随用　　答案定位 
问题精解 层层推理 排疑解惑　　范文点拨 闪光词汇 点评思路 如师在侧　　听力词汇 逐年归纳 巩固
基础 强化记忆　　文章精要 言简意赅 归纳主旨 帮助理解　　背景介绍 真题链接 追根溯源 拓宽思路
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